
 
Aktuella frågor 
 
Skärgårdsnämnden 19.06.2023 § 47    
      

 Kommunikationsministeriet gör utredningar/rapporter om 
förbindelsebåtstrafiken: 
- avgifter 
- nya rutter (från nolläge) 
- fartygsbeståndet/kapaciteten i framtiden 
Rapporterna förväntas vara klara i slutet av sommaren. Hänger ihop med 
revideringen av skärgårdslagen. 
 

 Brev från Korpo Handels köpman med respons på tidtabellerna på Nagu-
Korpo-färjepass. 
 

 Torget i Iniö, Norrby. Utmaningar med el- och vattenlösningar måste 
lösas. 
 

 Busshållplatsen i Korpo kyrkby. 
 

 Livskraftsdiskussion om kommundelarnas centra. 
 

 Kollektivtrafikutredningen på remiss i styrelsen. 
 

 Södra hamnens farled i Nagu. Är för grund och har dålig sikt. 
 

 Budgeten diskuteras på nästa möte, lista med viktiga ärenden. 
 

 Vem följer upp skärgårdsnämndens ärenden och hur? 
 

 Tillsättandet av ett skärgårdsombud har inte ännu skett och frågan 
behöver lösas utan dröjsmål. 
 

 Skärgårdsnämndens nästa möte hålls i Iniö. 
 
Delgivning Stadsstyrelsen 
 
 __________________  


